

**NOTICE OF COMPLIANCE WITH THE
TERMS OF TRANSFERRING FUNDS AND
SERVICES.**

As a client of a company you hereby confirm that:

1. The funds referred in the statement and statistics of your Personal Account were transferred by yourself for the services provided by the company;
2. All the services were fully provided by the company in accordance with the statement and statistics in your Personal Account;
3. You do not have any claims against the company, and agree not to make such a claim in the future;
4. The electronic acceptance of these conditions has the equal recital as the acceptance of the above-mentioned conditions, as well as signed by your own hand, and can be considered as a delivery-acceptance certificate;

**УВЕДОМЛЕНИЕ О СОГЛАСИИ С
УСЛОВИЯМИ ЗАЧИСЛЕНИЯ ДЕНЕЖНЫХ
СРЕДСТВ И ОКАЗАНИЯ УСЛУГ.**

Настоящим ВЫ, как КЛИЕНТ КОМПАНИИ, подтверждаете, что:

1. Самостоятельно перечисляли денежные средства за услуги, предоставляемые КОМПАНИЕЙ, указанные в истории Вашего Личного (Персонального) кабинета;
2. Все услуги оказаны в полном объеме, должным образом и в соответствии с историей Вашего Личного (Персонального) кабинета;
3. Не имеете каких-либо претензий к КОМПАНИИ, а также обязуетесь не предъявлять такие претензии в будущем;
4. Электронное согласие с настоящими условиями имеет равное чтение, как принятие данных условий, равно как подписано собственноручно и может считаться Актом приема-передачи услуг;